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内容概要

本丛书针对学生在学习中遇到的问题和困难等进行精心的剖析，旨在让学生明白在学习过程中为什么
会出现这样的认知错误，怎样去发现产生错误的原因，进而扶正纠错，使学生加深对基础知识的理解
，从而提高学习的能力。
本丛书分三个层面进行分类指导：    [知识误区]着重从各单元知识易产生认识偏差的问题入手，帮助
学生深化对基础知识的理解。
    [解题误区]根据学生做题中出现的典型错误进行剖析，既指明错误，又找出问题的症结所在，对症
下药。
    [突破误区演练]每个单元后都配有一定数量的练习，进行有针对性的防错演练，并附答案或提示。
    本丛书以人民教育出版社出版的初中教材内容为基础，兼顾各版本教材的重点内容，力求与学生学
习同步。
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书籍目录

Starter 1—3Starter 4—5Unit1 My anme is GinaUnit2 Is this your pencil?Unit3 This is my sisterUnit4 Where's my
backpack?Unit5 Do you have a soccer ball?Unit6 Do you like bananas?Unit7 How much are these thengs?Unit8
When is your birthday?Unit9 Do you want to go to a movie?Unit10 Can you play the guitar?Unit11 What time do
you go to schoolUnti12 My favourite subject is iscienceUnit13 Where's your pen pal from?Unit14 I'm watching
TV.Unit15 Where's the post office?Unit16 Why do you like Koala bears?Unit17 I'd like a large pizzaCulture Unit1
—FootballUnit18 I want to be an actorUnit19 How was your weekend?Unit20 Where are the jazz CDs?Unit21
What dwes he look like?Unit22 Wht's John like?Unit23 It's rainning!Culture Unit2—FestivalsUnit24 Where did
you go on vacation?Unit25 What do you think of game shows?Unit26 Don't eat in class!
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